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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Helene Hellmark Knutsson (S)

2015/16:433 Färre internationella forskare 

Sverige har höga ambitioner med sin politik för högre utbildning och forskning. 
Det är bra. I en global värld med internationell konkurrens måste vi se till att 
behålla vår konkurrenskraft genom att vara attraktiva och också kunna rekrytera 
framstående internationella forskare. I den av riksdagen beslutade 
forskningspolitiken, som ska gälla fram till och med 2016, har Vetenskapsrådet 
haft ett särskilt anslag för internationella rekryteringar. I nästkommande års 
budget skär regeringen emellertid ned på detta anslag utan att anföra något skäl 
för det. Det är anmärkningsvärt och går emot riksdagens tidigare beslut.

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet för högre utbildning 
och forskning Helene Hellmark Knutsson:

 

Varför avviker statsrådet från den av riksdagen beslutade forskningspolitiken 
och varför minskas anslaget för internationella rekryteringar?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
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Besvaras senast
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